附件2：

	
	

	China
	

	
	
	Deloitte.com China         Privacy
	


	
	[image: image2.jpg]Deloitte.

The emergence of Greater China:






	
	Global Chinese Services Group 全球中国服务小组 

	
	
	
	

	
	
	
	Forging ahead through challenging times
长风破浪会有时 直挂云帆济沧海
Tax Management of Outbound Investment Seminar

“中国企业走出去”税务管理研讨会
德勤诚挚邀请您于11月27日参加“中国企业走出去”税务管理研讨会。

研讨会将邀请已经进行境外投资或计划进行境外投资的大型国有企业的财务高层管理人员，诸如总会计师，财务部总经理，财务处长等参加，探讨中国企业海外并购、工程承包等跨境投资活动所关注的国内和国际税务事项、跨境交易的税务筹划机会和全球税务风险管理等方面的内容。
国家税务总局国际税务司廖体忠副司长将作为研讨会的演讲嘉宾，就中国企业对外投资的税法最新进展和税务机关实践操作发表演讲。

我们谨代表德勤同仁期待您的光临。
时间： 2009年11月27日下午2:00 至5:00

地点： 王府半岛酒店

Deloitte sincerely invites you to attend the Tax Management of Outbound Investment Seminar on November 27th.

This seminar invites senior finance executives of state-owned enterprises which have already made or plan to make investment overseas.  Topics covered include domestic and international tax issues related to Chinese enterprises' cross-border investment activities (e.g., overseas M&A and contracting of engineering projects), tax planning opportunities for cross-border transactions, global tax risk management, etc.

Mr. Liao Tizhong, Vice Director of International Taxation, State Administration of Tax, will make a speech on the updates of China tax legislation and administrative practice on outbound investment by Chinese enterprises.

On behalf of our Deloitte professionals, we look forward to your attendance.

Time: 2:00-5:00 pm, November 27th, 2009

Venue:.
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	30/F Bund Center
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